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PROTOKÓŁ NR XIV/2019 
 

Z XIV sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 26 września 2019 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku 

 ul. Wały Jagiellońskie 1  
 
 

 
Początek obrad godz. 900 

 

W sesji na 34 udział wzięło 32 radnych. 
nieobecni: 
 

1. Wojciech Błaszkowski 
2. Jan Kanthak. 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 

 
PUNKT 1 

 
SPRAWY REGULAMINOWE 

 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska,  

Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska otworzyła obrady XIV sesji 
Rady Miasta Gdańska.    
 
Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia  wniosku 
w interesie publicznym złożonym przez XYZ (druk 319); pkt 6, ppkt 
19;  
 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Skiba  – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji  
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Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania skargi 
zgodnie z właściwością (druk 320);pkt 6, ppkt 20;        
NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Skiba  – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji  
 
 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku 
według właściwości  (druk 321); pkt 6, ppkt 21;  
NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Skiba  – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji  
 

 
Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 
w przedmiocie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Prezydent Miasta 
Gdańska (druk 322);  
pkt 6,  ppkt 22; NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Skiba  – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji  
 

 
Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie 
do porządku obrad projektu uchwały w przedmiocie stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu Prezydent Miasta Gdańska (druk 323); pkt 6, 
ppkt 23;       
NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Skiba  – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji  
 

 
Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku 
zgodnie z właściwością (druk 324); pkt 6, ppkt 24;      
NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Skiba  – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji  
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Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku 
zgodnie z właściwością (druk 325); pkt 6, ppkt 25;  
NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Skiba  – Przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków i Petycji  
 

Wpłynął wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego  
o włączenie do porządku obrad projektu zmieniająca uchwałę 
w sprawie zaliczenia ulic: Olimpijskiej, Wacława Kłoczkowskiego, 
Alfonsa Flisykowskiego, Granitowej, Perłowej, Kadmowej, Józefa 
Unruga, Człuchowskiej, Stanisława Dąbka, Morenowe Wzgórze, 
Królewskie Wzgórze, Jana Karskiego i Księdza Józefa Tischnera do 
kategorii dróg gminnych (druk 326); pkt 6, ppkt 12A;  
NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 
 

                 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
    Emilia Lodzińska – Przewodnicząca Komisji  
    Zagospodarowania  Przestrzennego 

 
 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie  sprostowania błędu w 
tekście jednolitym uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego 
parkowania na drogach publicznych na terenie Miasta Gdańska, 
ustalenia stawek opłat za postój pojazdów samochodowych w tej 
strefie oraz ustalenia sposobu pobierania opłat (druk 327); pkt 
6,ppkt 15A; NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mieczysław Kotłowski – Dyrektor Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni 

 
           Komisja wiodąca: Polityki Gospodarczej i Morskiej  

 
Wpłynęła poprawka Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej do 
projektu Oświadczenia w sprawie ochrony i zwiększenia liczby 
terenów zielonych w Gdańsku, zgłoszonego przez Klub Radnych 
Prawa i Sprawiedliwości; 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Cezary Śpiewak - Dowbór – Przewodniczący Klubu Radnych 
Koalicja Obywatelska 

Wpłynął wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 
o zdjęcie z porządku obrad sesji projektów uchwał druk 315 i 316. 
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Wpłynął wniosek Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 
o włączenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Śródmieście – rejon ul. Długie 
Ogrody i Łąkowej w zakresie obejmującym obszar wzdłuż ulicy Długie 
Ogrody (druk 328) 
 
Wpłynął wniosek Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 
o włączenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Śródmieście – rejon ul. Podwale 
Staromiejskie w Mieście Gdańsku (druk 329); 
 
Przystąpiono do głosowania nad włączeniem pod obrady sesji 
następujących  projektów: 
 
- w sprawie rozpatrzenia  wniosku w interesie publicznym złożonym 
przez XYZ (druk 319);  

za    -       31 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
Ten druk będzie w pkt 6, ppkt 19; 
 
 
- w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością (druk 320);  
 

za    -       32 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
Ten druk będzie w pkt 6, ppkt 20;        
 
 
- w sprawie przekazania wniosku według właściwości  (druk 321);  
 
 

za    -       32 
      przeciw    -         0 
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      wstrzymało się   -         0 
         
Ten druk będzie w pkt 6, ppkt 21;        
 
- w sprawie rozpatrzenia wniosku w przedmiocie stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu Prezydent Miasta Gdańska (druk 322);  
 
 

za    -       31 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         1 
       
                

  
Ten druk będzie w pkt 6,  ppkt 22; 
 
 
- w przedmiocie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Prezydent Miasta 
Gdańska (druk 323);  
 
        za    -       31 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         1 
                       
Ten druk będzie w pkt 6, ppkt 23;       
 
 
- w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością (druk 324); 
 

za    -       31 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         1 
        
Ten druk będzie w pkt 6, ppkt 24   
 
-- w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością (druk 325);  
 

za    -       31 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         1 
       
                 
Ten druk będzie w pkt 6, ppkt 25. 
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- w sprawie zaliczenia ulic: Olimpijskiej, Wacława Kłoczkowskiego, 
Alfonsa Flisykowskiego, Granitowej, Perłowej, Kadmowej, Józefa 
Unruga, Człuchowskiej, Stanisława Dąbka, Morenowe Wzgórze, 
Królewskie Wzgórze, Jana Karskiego i Księdza Józefa Tischnera do 
kategorii dróg gminnych (druk 326); 
 

za    -       32 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
Ten druk będzie w pkt 6, ppkt 12A. 
 
- w sprawie  sprostowania błędu w tekście jednolitym uchwały 
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach 
publicznych na terenie Miasta Gdańska, ustalenia stawek opłat za 
postój pojazdów samochodowych w tej strefie oraz ustalenia sposobu 
pobierania opłat (druk 327); 
 

za    -       31 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         1 
       
               Ten druk będzie w pkt 6, ppkt 15A 
 
- wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego o zdjęcie 
z porządku obrad sesji projektów uchwał (druk 315);  
 

za    -       21 
      przeciw    -       11 
      wstrzymało się   -         0 
       
                
Druk 315 został zdjęty z porządku obrad. 
 
- wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego o zdjęcie 
z porządku obrad sesji projektów uchwał (druk 316); 
 

za    -       21 
      przeciw    -       11 
      wstrzymało się   -         0 
       
                
Druk 316 został zdjęty z porządku obrad. 
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- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście – rejon ul. 
Długie Ogrody i Łąkowej w zakresie obejmującym obszar wzdłuż ulicy 
Długie Ogrody  (druk 328); 
 

za    -       21 
      przeciw    -       11 
      wstrzymało się   -         0 
                      
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI 
Przedstawił projekt uchwały w imieniu klubu PIS. Zaznaczył, że jest 
to bardzo ważny projekt, który został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Klub radnych PIS 
postanowił wnieść projekt w/w uchwały również w imieniu 
mieszkańców.  
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA 
Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 
wyjaśniła ,że postanowienie Komisji o odstąpieniu od opiniowania 
w/w projektu jest uwarunkowane przepisami prawa, które wymagają 
wykonania analiz do miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego co zostało ustalone podczas posiedzenia Komisji 
Zagospodarowania Przestrzennego. 
Poprosiła Przewodniczącego Kacpra Płażyńskiego o wyjaśnienia. 
 
Radny KAROL RABENDA 
Zwrócił uwagę, że temat był poruszany na poprzedniej sesji z radnymi 
dzielnicy. Powiedział, że mieszkańcy mają prawo dowiedzieć się jaki 
jest etap tej inwestycji. 
 
PIOTR BORAWSKI, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Poinformował, że informacja na temat w/w inwestycji zostanie 
przygotowana na następne posiedzenie Rady Miasta Gdańska, z 
uwagi na zbyt późną prośbę ze strony Komisji Zagospodarowania 
Przestrzennego. 
 
Przystąpiono do głosowania nad włączeniem projektu uchwały 
(druk nr 328); 
 

za    -       11 
      przeciw    -       21 
      wstrzymało się   -         0 
       
                 



8 
 

Druk nie został wprowadzony do porządku obrad. 
 
- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście – rejon ul. 
Podwale Staromiejskie w Mieście Gdańsku (druk 329) 
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI 
Powiedział, że jest wniosek tożsamy z poprzednim, dotyczący jednak 
innej lokalizacji. Zaznaczył, że zabiera glos w interesie mieszkańców 
i uważa, że Prezydent Miasta Gdańska powinna zabrać glos w tej 
sprawie. 
 
Przystąpiono do głosowania nad włączeniem projektu uchwały  
(druk nr 329); 

 
za    -       11 

      przeciw    -       21 
      wstrzymało się   -         0 
                      
Druk nie został wprowadzony do porządku obrad 
 
- poprawka klubu radnych Koalicji Obywatelskiej do projektu 
oświadczenia w sprawie zwiększenie liczby terenów zielonych 
w Gdańsku zgłoszonego przez klub radnych Prawa i Sprawiedliwości  
 
- autopoprawka do w/w oświadczenia złożona przez wnioskodawcę, 
czyli Klub PIS 
 
Porządek obrad: 
 
 
1. Sprawy regulaminowe 

 otwarcie sesji; 
 
2. Komunikaty: 

- Przewodniczący Rady Miasta Gdańska,  

- Komisje Rady Miasta Gdańska, 

- Prezydent Miasta Gdańska 

 
3.Oświadczenia Klubów Radnych; 
 
4. Uchwały: 

 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Gdańska  (druk 317); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta 
i Podatków  
 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 
2019 rok  (druk 318); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta  
i Podatków 
 

3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Rudniki w rejonie ulicy Miałki Szlak i projektowanej tzw. 
Nowej Sandomierskiej  w mieście Gdańsku (druk 308); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel- Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Niedźwiednik rejon ulicy Leśna Góra w mieście Gdańsku 
(druk 309); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel-Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Maćkowy - kościół w rejonie ulicy Czerskiej (druk 313); 
                         
                     Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                     Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                    Edyta Damszel-Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
6) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania 

przestrzennego Strzyża - rejon ulicy Płk. Wilka Krzyżanowskiego, 
Żeglarskiej i Bernarda Chrzanowskiego w mieście Gdańsku (druk 310); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel-Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Sienna Grobla - rejon ulic Wiesława 
i Siennickiej w mieście Gdańsku (druk 311); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 
8) w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego "Fort Nocek" (druk 304); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
9) w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego "Prochownia pod 

Kasztanami" (druk 305); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
10)   zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Rewitalizacji miasta  Gdańska na lata 2017-2023 (druk 307); 
  

       Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
       Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
       Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

  
11)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Śródmieście – rejon Głównego Miasta 
w zakresie obejmującym obszar wzdłuż ulicy Podwale Staromiejskie w Mieście 
Gdańsku (druk 315); 

 
                             Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                             Przedstawiciel Forum Rozwoju Aglomeracji Gdańskiej 

 
12)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu    

zagospodarowania przestrzennego Śródmieście – rejon ulicy Długie Ogrody 
i Łąkowej w Mieście Gdańsku w zakresie obejmującym obszar wzdłuż ulicy 
Długie Ogrody (druk 316); 

 
                   Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                          Przedstawiciel Forum Rozwoju Aglomeracji Gdańskiej 
 
13)  w sprawie ustanowienia Nagrody Miasta Gdańska dla Młodych Twórców 

w Dziedzinie Kultury (druk 312); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Aleksandra Dulkiewicz  - Prezydent Miasta Gdańska 
Celina Zboromirska - Bieńczak  – Zastępca Dyrektora Biura 
Prezydenta ds. Kultury 

 
14)   w sprawie upoważnienia Pana Sebastiana Zomkowskiego - Dyrektora 

Zarządu Transportu Miejskiego w Gdańsku - jednostka budżetowa do 
załatwiania w imieniu Prezydenta Miasta Gdańska indywidualnych spraw 
z zakresu administracji publicznej w zakresie transportu drogowego  
(druk 306); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Borawski  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sebastian Zomkowski – Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego 
 

15)  w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod 
firmą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o. (druk 302); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Alan Aleksandrowicz  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 

 
16)  w sprawie przyjęcia Szczegółowego Programu Profilaktyki I Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 
Gdańska na rok 2020 (druk 314); 

 
                  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                 Piotr Kowalczuk  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

              Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału  
Rozwoju   Społecznego 

 
17) w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum 

Integracji Społecznej w Gdańsku w 2020 roku (druk 303); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału  
Rozwoju Społecznego 

 
18)  w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowanie 

przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 
szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat  w prowadzonych 
przez Gminę Miasta Gdańska publicznych przedszkolach  (druk 283); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału  
Rozwoju Społecznego 

 
 
5. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.  

6. Wnioski, oświadczenia osobiste.  

7. Zakończenie obrad. 

 

 

PUNKT 2 
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KOMUNIKATY 
 
 
Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady 
Miasta Gdańska 
Poinformowała,  że w dniu 28 października 2019 r. o  godz. 17:00 w 
Dworze Artusa odbędzie się uroczysta sesja Rady Miasta Gdańska, 
na której zostaną wręczone Medale Św. Wojciecha i Mściwoja II.  
 
ALEKSANDRA DULKIEWICZ, Prezydent Miasta Gdańska 
Przedstawiła raport z pierwszego miesiąca roku szkolnego, kosztów 
utrzymania uczniów, zadań edukacyjnych i cięć finansowych zajęć 
dodatkowych, konkursów dla uczniów, zakup pomocy dydaktycznych. 
Poinformowała, że jest to związane ze zmianami wprowadzonymi 
przez rząd. 
 
Wyświetlono prezentację. Prezentacja stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 

PUNKT 3 
 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 
 

CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR, Przewodniczący Klubu Radnych 
Koalicji Obywatelskiej 
Zwrócił się w imieniu klubu radnych Koalicji Obywatelskiej z apelem 
w sprawie wystąpienia do Pani Prezydent Miasta Gdańska o podjęcie 
działań w kierunku organizacji przez Miasto Gdańsk w 2020 r. 
obchodów 40. Rocznicy podpisania porozumień sierpniowych i 50. 
Rocznicy wydarzeń Grudnia 1970 r. Zaznaczył, że niezwykle ważne 
jest podtrzymywanie pomięci wydarzeń, które miały wpływ na losy nie 
tylko Polski ale i Europy oraz upamiętnienie osób zabitych podczas 
wydarzeń grudnia 1970 r. 
 
KACPER PŁAŻYŃSKI Przewodniczący Klubu Radnych  
Prawa i Sprawiedliwości 
Zwrócił się do Prezydent Miasta Gdańska Aleksandry Dulkiewicz 
z pytaniem czy prawdą jest, że jej rzecznik groził sankcjami karnymi 
dziennikarzom, za ujawnienie nieprawidłowości dotyczących budżetu 
obywatelskiego. Spytał, jakie konsekwencje poniesie rzecznik. 
Zarzucił Koalicji Obywatelskiej, ze nie potrafi zarządzać Gdańskiem, 
doprowadzając do kompromitacji przy realizacji budżetu 
obywatelskiego. Zaznaczył, że PIS szanuje wybór gdańskich 
wyborców i zaapelował do radnych KO żeby również ten wybór 
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szanowali. Zwrócił się z pytaniem do Prezydent Miasta Gdańska, czy 
Gmina Miasta Gdańska finansowała kiedykolwiek portal „Sok z 
buraka” i czy służył on do promocji A. Dulkiewicz. 
 
BEATA DUNAJEWSKA, Przewodnicząca Klubu Radnych 
„Wszystko dla Gdańska” 
Zaapelowała do wszystkich aby powściągnąć emocje i skupić się na 
sprawach ściśle związanych z Gdańskiem. Zwróciła się do wszystkich 
radnych i Gdańszczan aby wzięli udział w wyborach. Poprosiła 
również radnego Płażyńskiego aby, kiedy zostanie posłem na sejm, 
popierał wszystkie projekty, które służą mieszkańcom Gdańska. 
Zwróciła się też z prośbą do radnych Prawa i Sprawiedliwości aby nie 
prowadzili swojej kampanii wyborczej na Sali obrad Rady Miasta 
Gdańska.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poprosiła o zabranie głosu Panią Prezydent Miasta Gdańska, 
Aleksandrę Dulkiewicz. 
 
ALEKSANDRA DULKIEWICZ, Prezydent Miasta Gdańska 
Nawiązała do wypowiedzi Przewodniczącego, Kacpra Płażyńskiego. 
Powiedziała, że rozumie iż trwa kampania wyborcza, jednak nawet to 
nie zwalnia nikogo z zasad elementarnej uczciwości w debacie 
publicznej.  
Przypomniała o sytuacji z ubiegłego tygodnia, kiedy to Radni 
Płażyński i Plewa pojawili się w Urzędzie Miasta Gdańska z kamerą, 
chcąc w opinii Prezydent Miasta Gdańska, zrobić materiał o 
charakterze wyborczym, który został opublikowany w sieci.  
 

PUNKT 4 
 

1) Apel w sprawie wystąpienia do Prezydent Miasta Gdańska o podjęcie 
działań w kierunku organizacji przez Miasto Gdańsk w 2020 roku 
obchodów 40 rocznicy podpisania Porozumień Sierpniowych i 50 
rocznicy Grudnia’70. 
 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała, że wnioskodawcami są kluby radnych Wszystko dla 
Gdańska i Koalicji Obywatelskiej. Poprosiła o zreferowanie Panią 
Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Teresę Wasilewską.  
 
TERESA WASILEWSKA, Radna Miasta Gdańska 
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Zreferowała projekt oświadczenia zgodnie z uzasadnieniem. 
 
DAWID KRUPEJ, Radny Miasta Gdańska 
Powiedział, że ten Apel jest bardzo ważny dla Gdańska. Zauważył 
jednak, że władze miasta Gdańska chcą zawłaszczyć obchody,  a 
właściwym podmiotem do ich organizacji jest „NSZZ Solidarność” pod 
przewodnictwem Piotra Dudy. 
 
KAZIMIERZ KORALEWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Stwierdził, że trudno jest mu uwierzyć, że Apel ten jest apolityczny 
skoro są w nim wymienione nazwiska czynnych polityków, którzy 
biorą udział w kampanii wyborczej oraz tendencyjne stwierdzenia. 
Wyraził przekonanie że apel tej treści jest apelem politycznym. 
 
ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Powiedział, że nie trzeba nikogo przekonywać o konieczności 
celebrowania tak ważnych rocznic. Dodał również, że w jego opinii 
organizatorem tych wydarzeń powinna być „Solidarność”. Stwierdził, 
że nie powinny być pomijane w treści Apelu ważne dla „Solidarności” 
osoby, takie jak Andrzej Gwiazda czy Joanna Duda-Gwiazda. 
 
CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR, Radny Miasta Gdańska 
Wyraził opinię, że dzisiejszy związek „Solidarność” nie jest moralnym 
kontynuatorem dawnej „Solidarności” oraz jawnie sympatyzuje z 
Prawem i Sprawiedliwością. Dodał, że wielu uczestników wydarzeń 
lat 70. I 80-tych nie chce mieć nic wspólnego z dzisiejszym ruchem 
„Solidarność”. 
 
BEATA DUNAJEWSKA, Radna Miasta Gdańska 
Stwierdziła, że dobrze jest iż to Miasto Gdańsk jest organizatorem 
rocznicy podpisania porozumień sierpniowych oraz wydarzeń 
Grudnia 70. ponieważ w przeciwnym wypadku mogłoby dojść do 
zakłamywania historii.  
 
ANDRZEJ STELMASIEWICZ, Radny Miasta Gdańska 
Powiedział, że jest mu przykro, iż radni PIS przekroczyli wszelkie 
granice w manipulacji, fałszowaniu faktów i dzieleniu Polaków. Dodał, 
iż w jego opinii obecny związek zawodowy „Solidarność” nie ma nic 
wspólnego z sierpniem 1980 r.. Jest organizacją polityczną, związaną 
nierozerwalnie z partią rządzącą. 
 
ROMUALD PLEWA, Radny Miasta Gdańska 
Stwierdził, że wymienieni w Apelu świadkowie i uczestnicy tamtych 
wydarzeń wywodzą się tylko z jednej opcji politycznej co przeczy 
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słowom tego Apelu. Wyraził opinię, że to Solidarność jest głównym 
spadkobiercą wydarzeń 1980 r. 
 
KRYSTIAN KŁOS, Radny Miasta Gdańska 
Zgodził się ze stwierdzeniem, ze prawdziwą „przybudówką” PIS jest 
„Solidarność”. Jej członkami są osoby należące do PIS, to ta 
„Solidarność” zabraniała strajkować nauczycielom, którzy są jej 
członkami. Zaapelował, żeby radni PIS zaczęli od siebie walkę z 
hejtem. 
 
KACPER PŁAŻYŃSKI Przewodniczący Klubu Radnych  
Prawa i Sprawiedliwości 
Powiedział, że jest zdumiewające że Rada Miasta Gdańska chce 
podejmować Apel w którego treści nie ma słowa „Solidarność”. Dodał, 
że mówienie o Solidarności, że jest związkiem politycznym świadczy 
o nieznajomości tego czemu związki zawodowe służą, że dzięki ich 
udaje się skutecznie walczyć o prawa pracownicze, podnoszone są 
płace. 
 
BEATA DUNAJEWSKA, Radna Miasta Gdańska 
Wyraziła sprzeciw wobec stanowiska przedmówcy, powiedziała, iż to 
radni Prawa i Sprawiedliwości ośmieszają gdański samorząd. 
Odniosła się tez do stwierdzenia, że radni Koalicji Obywatelskiej 
usuwają z historii pewne osoby, mówiąc iż to radni PIS starają się to 
zrobić z osobą Lecha Wałęsy.  
 
BOGDAN OLESZEK, Radny Miasta Gdańska 
Wypowiedział się jako członek „Solidarności” od 1980 r., mówiąc, że 
nie wyobraża sobie, żeby Miasto nie było organizatorem takich 
uroczystości. Stwierdził, że te uroczystości w ostatnich latach bardzo 
dzielą ludzi i zaapelował, żeby zaprzestać takich zachowań.  
 
KAROL RABENDA, Radny Miasta Gdańska 
Nawiązał do wypowiedzi radnej B. Dunajewskiej, mówiąc że skoro 
nawołuje ona do tego aby nie usuwać z historii różnych osób to 
powinna zwrócić uwagę na to, że sami radni Koalicji Obywatelskiej 
powinni zaprzestać takich działań. 
JOANNA CABAJ, Radna Miasta Gdańska 
Przypomniała, że to z ust radnych Koalicji Obywatelskiej i klubu 
Wszystko dla Gdańska padały obraźliwe słowa w kierunku Prawa 
i Sprawiedliwości. Poprosiła też aby pozostawić organizację 
obchodów „Solidarności”. 
 
BOGDAN OLESZEK, Radny Miasta Gdańska 
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Zwrócił się z wnioskiem formalnym o zamknięcie listy mówców. 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała, że na liście mówców są jeszcze radni: Jan Perucki, 
Piotr Gierszewski, Dawid Krupej, Andrzej Skiba, Kazimierz 
Koralewski. Poddała pod glosowanie wniosek o zamknięcie listy 
mówców. 

 
za    -       17 

      przeciw    -         10 
      wstrzymało się   -         3 
 
Lista mówców została zamknięta.   
 
JAN PERUCKI, Radny Miasta Gdańska 
Stwierdził, że jego zdaniem idea dialogu i obchodów ponad 
podziałami zaproponowana przez Panią Prezydent Aleksandrę 
Dulkiewicz jest szlachetną inicjatywą. Dodał, że nie jest tak, że nie 
znajdzie się miejsce przy tych obchodach dla przedstawicieli 
Solidarności. Wręcz przeciwnie – ich pomysły na upamiętnienie 
tamtych wydarzeń będą na pewno mile widziane. Zaznaczył ,że jest 
to wspólna historia wszystkich Polaków i nie powinna być 
wykorzystywana do walk politycznych. 
 
PIOTR GIERSZEWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Powiedział, że jako członek Solidarności od samego początku jej 
istnienia jest z tego dumny. Nie dzieli też Solidarności na tą z 1980 r. 
i tą dzisiejszą. 
Stwierdził, że mimo iż jest to ogólnie dobry apel, to brakuje w nim 
jednego bardzo ważnego słowa – „Solidarność”. To jej ludzie właśnie 
odegrali kluczową rolę w wydarzeniach sierpnia 1980 r. Zapytał, 
dlaczego ta nazwa nie mogła znaleźć się w tym apelu i sprzeciwił się 
temu.  
 
 
 
ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska  
Zaapelował o odstąpienie od procedowania apelu, w celu 
przygotowania wraz z Solidarnością wersji, pod którą będą mogli się 
podpisać wszyscy radni Miasta Gdańska. 
 
DAWID KRUPEJ, Radny Miasta Gdańska 
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Wyraził oburzenie z powodu określania Solidarności „przybudówką 
PIS”. Stwierdził, że jest to obraźliwe przede wszystkim dla wszystkich 
pracowników którzy należą do Solidarności aby bronić właśnie praw 
pracowniczych. Zaapelował, żeby równość i solidarność była 
prawdziwa a nie na papierze. 
 
KAZIMIERZ KORALEWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Stwierdził, że Miasto Gdańsk ma oczywiście prawo do tego aby 
uczestniczyć w organizowaniu obchodów, jednak obecny kształt 
apelu powoduje, że niemożliwe jest zgodne jego uchwalenie. 
 
ALEKSANDRA DULKIEWICZ, Prezydent Miasta Gdańska 
Odnosząc się do tego co zostało powiedziane, powiedziała, że na 
pewno temat ten jest bardzo ważny dla wszystkich skoro rozmowa na 
jego temat trwa tak długo. Nawiązując do wypowiedzi radnego 
D. Krupeja sprostowała, że Europejskie Centrum Solidarności nie jest 
instytucją zarządzaną przez Prezydenta Miasta Gdańska. 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o wyczerpaniu listy mówców. 
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem Apelu.  
 

za    -       21 
      przeciw    -       10 
      wstrzymało się   -         1 
       
 
Apel został podjęty.                 

 
 
 

 
 
 
 
 

PUNKT 5 
 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 
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2) Oświadczenie w sprawie ochrony i zwiększenia liczby terenów 
zielonych w Gdańsku; 
 

KACPER PŁAŻYŃSKI, Radny Miasta Gdańska 
Zreferował projekt oświadczenia zgodnie z uzasadnieniem. 

 
CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR, Radny Miasta Gdańska 
Zgodził się z tym że tereny zielone są jak najbardziej potrzebne 
w Gdańsku. Stwierdził jednak, że treść oświadczenia nie odpowiada 
rzetelnemu przedstawieniu stanu faktycznego i wymaga poprawek. 
Zaznaczył, że to wskutek ustawy „lex Szyszko” za którą odpowiada 
obecny rząd doszło do wycinki lasów na terenie całej  
Polski i Gdańska. 
 
PIOTR GRZELAK, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Zgodził się ze słowami p. radnego Cezarego Śpiewaka-Dowbór, że 
w ustach radnych PIS takie oświadczenie brzmi wyjątkowo cynicznie 
i wygląda na prowadzoną przez radnego Kacpra Płażyńskiego 
kampanię wyborczą. Dodał, że to właśnie rząd PIS stoi za 
niszczeniem terenów zielonych poprzez swoje nieudolne ustawy. 
 
KACPER PŁAŻYŃSKI, Radny Miasta Gdańska 
Stwierdził, że zaproponowana przez klub radnych Koalicji 
Obywatelskiej poprawka jest niejako próbą „wykastrowania” tego 
oświadczenia. Dodał, że pierwotny kształt oświadczenia zakładał 
konkretne plany co do konkretnych terenów, umożliwiające 
rozszerzenie parków bądź zakładanie nowych w przyszłości zaś w 
poprawce radnych KO brakuje konkretów.  
 
EMILIA LODZIŃSKA, Radna Miasta Gdańska 
Zwróciła uwagę, że radny Płażyński, jako przedstawiciel PIS jest mało 
wiarygodny jako osoba troszcząca się o tereny zielone. Przypomniała 
ile drzew zostały wyciętych w ostatnim czasie na skutek ustaw rządu 
PIS. Wyraziła nadzieję, że radny Płażyński zajmie się tymi 
problemami kiedy dostanie się do Sejmu RP. 
 
MATEUSZ SKARBEK, Radny Miasta Gdańska  
Zgodził się z przedmówcami, że wnioski i sugestie Rady Miasta 
Gdańska są realizowane przez Biuro Rozwoju Gdańska i 
przyczyniają się do rozwoju terenów zielonych w mieście Gdańsku. 
Zachęcił do rzetelnej pracy w komisjach Rady i realizowanie 
wniosków mieszkańców, nie zaś przedstawienia polityczne na 
potrzeby kampanii wyborczej. 
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ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Podziękował wszystkim osobom, które uczestniczyły w akcji zbiorki 
podpisów pod projektem „Zielony Gdańsk”. Zauważył, że jest to akcja 
zmierzająca do realizacji obietnic wyborczych radnego Kacpra 
Płażyńskiego i tylko w takim znaczeniu może być nazwana akcją 
wyborczą. Odniósł się do propozycji poprawki, że jest to akt 
„chuligaństwa politycznego”, gdzie dochodzi do fundamentalnych 
zmian. 
 
PIOTR DZIK, Radny Miasta Gdańska 
Zwrócił się z wnioskiem o zamknięcie listy mówców. 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o poddaniu pod głosowanie wniosku. 
 
Przystąpiono do glosowania wniosku o zamknięcie listy mówców. 
 

za    -       18 
      przeciw    -       10 
      wstrzymało się   -         1 
                      
Lista mówców została zamknięta.  
 
KAZIMIERZ KORALEWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Przypomniał, że przepisy nazywane „Lex Szyszko” nie dotyczą 
obszarów leśnych. Odniósł się do zarzutów dotyczących gospodarki 
rabunkowej lasów obecnej władzy, zaznaczył jednak że prace są 
wykonywane w oparciu o przepisy uchwalone przez poprzednią 
władzę. 
 
KRYSTIAN KŁOS, Radny Miasta Gdańska 
Stwierdził, że radni PIS mimo obietnic wyborczych nie wywiązują się 
z nich, gdyż przodują w ilości nieobecności na posiedzeniach komisji 
i sesji Rady Miasta Gdańska.  
 
KAMILA BŁASZCZYK, Radna Miasta Gdańska 
Wyraziła opinię, że oświadczenie rzeczywiście ma charakter typowo 
kampanijny. Zwróciła się z prośbą do radnego K. Płażyńskiego aby 
po dostaniu się Sejmu RP z równym zaangażowaniem zajął się 
sprawami terenów zielonych w skali całego kraju. 
 
ŁUKASZ BEJM, Radny Miasta Gdańska 
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Stwierdził, że cieszy się że radni PIS troszczą się o rozwijanie 
terenów zielonych w Gdańsku, jednak wyraził nadzieję że z takim 
samym zaangażowaniem po dostaniu do Sejmu będą starać się o 
odzyskanie dla Europejskiego Centrum Solidarności dotacji, która 
została zabrana czy też zwrot terenów przy Westerplatte. 
 
ANNA  GOLĘDZINOIWSKA, Radna Miasta Gdańska 
Stwierdziła, że w oświadczeniu brak jest dokładnych informacji o jakie 
tereny miałoby chodzić. Zaapelowała, żeby podchodzić do tego 
tematu holistycznie. 
 
PIOTR  GIERSZEWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Wyraził rozczarowanie, że nawet tak neutralny temat, nie zawierający 
ataku na nikogo nie może być przyjęty przez Radę Miasta. 
Zaapelował o ponowne przeanalizowanie pierwotnego tekstu 
oświadczenia. 
 
KACPER PŁAŻYŃSKI, Radny Miasta Gdańska 
Stwierdził, że poprawka zmieni całkowicie kształt i spowoduje że nie 
będzie to już ten sam dokument. Spytał dlaczego w takim razie 
Koalicja Obywatelska i Wszystko dla Gdańska  nie złożyły własnego 
oświadczenia. 
 
JOANNA CABAJ Radna Miasta Gdańska 
Przypomniała sytuację z planem dotyczącym terenu ul. Dulina. Były 
organizowane warsztaty dla mieszkańców i konkurs na 
zagospodarowanie tego terenu. Jednak Miasto nie wykorzystało 
pracy mieszkańców a teren sprzedało. Zwróciła się z pytaniem co 
Miasto Gdańsk zamierza zrobić w w/w sprawie. 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Uzupełniła, że Miasto było jedynie jednym z uczestników warsztatów 
o których wspomniała radna Cabaj. Dodała, że Miasto zawsze bierze 
pod uwagę glos i postulaty mieszkańców i stara się je zrealizować 
jeśli jest to zgodne z prawem.  
 
CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR, Radny Miasta Gdańska 
Nawiązał do wypowiedzi radnego P. Gierszewskiego. Zwrócił uwagę, 
że oświadczenie nie jest odpowiednią forma prawną aby zwracać się 
z prośbą o cokolwiek. Dodał, że radni klubu Koalicji Obywatelskiej nie 
mogą zgodzić się z obecnym kształtem oświadczenia, które nie jest 
zgodne z zapisami deklaracji Zielony Gdańsk. 
 
ROMUALD PLEWA, Radny Miasta Gdańska 
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Cytując fragmenty deklaracji „Zielony Gdańsk” stwierdził, że są tam 
zawarte te same treści co z oświadczeniu. 
 
ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Zwrócił uwagę, że treści znajdujące się na stronie Zielony Gdańsk są 
w zasadzie tożsame z treścią oświadczenie. Są tam również podane 
lokalizacje. 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o wyczerpaniu listy mówców. 
 
Przystąpiono do głosowania poprawki do oświadczenia. 
 

za    -      21  
      przeciw    -       11 
      wstrzymało się   -         0 
 
Kacper Płażyński, Radny Miasta Gdańska 
Zwrócił się z wnioskiem formalnym o zdjęcie oświadczenia z 
porządku obrad oraz wnioskiem o pól godziny przerwy w 
obradach. 
 

PUNKT 6 
 

UCHWAŁY 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska  (druk 317); 

 
EMILIA KOSIŃSKA, Skarbnik Miasta Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
 
LECH WAŁĘSA, Radny Miasta Gdańska 
Spytał, z jakiego tytułu jest dofinansowanie węzłów integracyjnych 
Gdansk Główny – Wrzeszcz oraz co dokładnie będzie dzięki temu 
realizowane. 
 
EMILIA KOSIŃSKA, Skarbnik Miasta Gdańska 
Odpowiedziała, że pojawiła się po prostu możliwość większego 
dofinansowania z uwagi na przesuniecie środków z innego projektu.  
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Przystąpiono do głosowania 
za    -      21  

      przeciw    -       10 
      wstrzymało się   -         1 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/295/19  

 
zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta Gdańska  
 

z dnia 26 września 2019 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 
  

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
Gdańska na 2019 rok  (druk 318 + autopoprawka); 

 
EMILIA KOSIŃSKA, Skarbnik Miasta Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania 

za    -      21  
      przeciw    -       0 
      wstrzymało się   -        11 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/296/19  

 
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Gdańska 
na 2019 rok 

 
z dnia 26 września 2019 r. 

  
Uchwała stanowi załącznik nr  4 do niniejszego protokołu 

 
3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Rudniki w rejonie ulicy Miałki Szlak i projektowanej 
tzw. Nowej Sandomierskiej  w mieście Gdańsku (druk 308); 
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AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach komisji. 
 
Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - 
opinia pozytywna 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
Poinformowała, że do projektu planu  wpłynęła 1 uwaga.                         
Radni Miasta Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym 
projektem uchwały przekazanym im drogą elektroniczną. 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było.  Na tym zakończono omawianie 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Rudniki w rejonie ulicy Miałki 
Szlak i projektowanej tzw. Nowej Sandomierskiej  w mieście 
Gdańsku. Przystąpiono do głosowania. 
 

za    - 31       
      przeciw    -   0    
      wstrzymało się   -   0  
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/297/19  

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Rudniki w rejonie ulicy Miałki Szlak i projektowanej  
tzw. Nowej Sandomierskiej w mieście Gdańsku 

z dnia 26 września 2019 r. 
  

Uchwała stanowi załącznik nr  5 do niniejszego protokołu 
 
4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Niedźwiednik rejon ulicy Leśna Góra w mieście 
Gdańsku (druk 309); 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach komisji. 
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Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - 
opinia pozytywna 
 
 EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
Poinformowała, że do projektu planu  nie wpłynęły żadne uwagi.                         
Radni Miasta Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym 
projektem uchwały przekazanym im drogą elektroniczną.  
 
EMILIA LODZIŃSKA, Radna Miasta Gdańska 
Podziękowała Radzie Dzielnicy Brętowo za dobrą współpracę 
z Biurem Rozwoju Gdańska i mieszkańcami. 
 
JOANNA CABAJ, Radna Miasta Gdańska  
Zwróciła się z pytaniem ile drzew trzeba będzie wyciąć. 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Odpowiedziała, że dopóki nie ma projektu budowlanego nie można 
tego dokładnie określić.  
 
Karol Rabenda, Radny Miasta Gdańska 
Spytał czy będą przewidziane miejsca ogólnodostępne.  
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Odpowiedziała, że w chwili obecnej jest to teren prywatny i według 
planu 
40 % miejsc będzie musiało być udostępnionych. 
 
 
ANNA GOLĘDZINOWSKA, Radna Miasta Gdańska  
Powiedziała, że z tego co mówił obecny na posiedzeniu komisji 
właściciel terenu, obecnie duża część miejsc parkingowych 
wykorzystywana jest przez podmioty gospodarcze. Wyraziła opinię, 
że zdecydowanie lepiej byłoby przeznaczyć większą część dla 
mieszkańców Gdańska.  
 
Więcej głosów w dyskusji nie było.  Na tym zakończono omawianie 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Niedźwiednik rejon ulicy Leśna 
Góra w mieście Gdańsku. Przystąpiono do głosowania. 
 

za    -    26    
      przeciw    -   0 
      wstrzymało się   -   6 
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Rada Miasta Gdańska 

w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwałę Nr XIV/298/19  
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Niedźwiednik rejon ulicy Leśna Góra w mieście 

Gdańsku 
 

z dnia 26 września 2019 r. 
  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 
 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Maćkowy - kościół w rejonie ulicy Czerskiej (druk 
313); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach komisji. 
 
Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - 
opinia pozytywna 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
Poinformowała, że do projektu planu  nie wpłynęły żadne uwagi.                         
Radni Miasta Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym 
projektem uchwały przekazanym im drogą elektroniczną. 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było.  Na tym zakończono omawianie 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Niedźwiednik rejon ulicy Leśna 
Góra w mieście Gdańsku. Przystąpiono do głosowania. 
 
Przystąpiono do głosowania 
 

za    -   31     
      przeciw    -   0 
      wstrzymało się   -   0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XIV/299/19  

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Maćkowy - kościół w rejonie ulicy Czerskiej 
 

z dnia 26 września 2019 r. 
  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 
 

6) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania 
przestrzennego Strzyża - rejon ulicy Płk. Wilka Krzyżanowskiego, 
Żeglarskiej i Bernarda Chrzanowskiego w mieście Gdańsku (druk 
310); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach komisji. 
 
Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - 
opinia pozytywna 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
Przystąpiono do głosowania. 

za    - 31       
      przeciw    -   0 
      wstrzymało się   -   0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/300/19  

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania 
przestrzennego Strzyża - rejon ulicy Płk. Wilka Krzyżanowskiego, 

Żeglarskiej i Bernarda Chrzanowskiego w mieście Gdańsku 
 

z dnia 26 września 2019 r. 
  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 
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7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Sienna Grobla - rejon ulic 
Wiesława i Siennickiej w mieście Gdańsku (druk 311); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach komisji. 
 
Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - 
opinia pozytywna 
 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
MATEUSZ SKARBEK, Radny Miasta Gdańska 
Poprosił o przedstawienie radnym otoczenia inwestycji. 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Poinformowała, że są to tereny na których są funkcje biurowe, 
magazyny. Na części terenu jest straż pożarna, Lotos Petrobaltic. 
 
 
Przystąpiono do głosowania 

za    -      25 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -    5 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/301/19  

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Sienna Grobla - rejon ulic 

Wiesława i Siennickiej w mieście Gdańsku 
 

z dnia 26 września 2019 r. 
  

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 
 

8) w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego "Fort Nocek" (druk 
304); 
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AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach komisji. 
 
Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - 
opinia pozytywna 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
 
Przystąpiono do głosowania 

za    -      30 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/302/19  

 
w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego "Fort Nocek" (druk 
304); 

 
z dnia 26 września 2019 r. 

  
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

 
 

9) w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego "Prochownia pod 
Kasztanami" (druk 305); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach komisji. 
 
Komisja wiodąca: Komisja Zrównoważonego Rozwoju - opinia 
pozytywna 
 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
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Przystąpiono do głosowania 
za    -      30 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/303/19  

 
w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego "Prochownia pod 

Kasztanami" 
 

z dnia 26 września 2019 r. 
  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 
 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Rewitalizacji miasta  Gdańska na lata 2017-2023 (druk 307); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach komisji. 
 
Komisja wiodąca:  
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - opinia pozytywna 
Komisja Strategii i Budżetu- opinia pozytywna 
Komisja Kultury i Promocji- opinia pozytywna 
Komisja Zrównoważonego Rozwoju - opinia pozytywna 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
LECH WAŁĘSA, Radny Miasta Gdańska  
Spytał jakie korzyści ma miasto ze zmiany lokalizacji na Dworcowa 
11. 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Odpowiedziała, że taka decyzja została podjęta ze względu na 
koszty. 
 
CEZARY ŚPIEWAK-DWOBÓR, Radny Miasta Gdańska 
Spytał czy są jakieś pytania Rady Dzielnicy Orunia-Św. Wojciech 
Lipce dotyczące tego terenu, które nie zostały uwzględnione. 
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EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Odpowiedziała przecząco. 
 
KAROL WAŻNY, Radny Miasta Gdańska 
Spytał czy Program funkcjonalno-użytkowy Gdańskiej Fundacji 
Innowacji Społecznej został uwzględniony. 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Udzieliła odpowiedzi, że program ten został wzięty pod uwagę przy 
realizacji projektu i jest na końcowym etapie. 
 
Przystąpiono do głosowania 
 

za    -      30 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/304/19  

 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Rewitalizacji miasta 
Gdańska na lata 2017-2023 

 
z dnia 26 września 2019 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

 
 

11) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaliczenia ulic: 
Olimpijskiej, Wacława   Kłoczkowskiego, Alfonsa Flisykowskiego, 
Granitowej, Perłowej, Kadmowej, Józefa Unruga, Człuchowskiej, 
Stanisława Dąbka, Morenowe Wzgórze, Królewskie Wzgórze, Jana 
Karskiego i Księdza Józefa Tischnera do kategorii dróg gminnych 
(druk 326); 
 
EMILIA LODZIŃSKA, Radna Miasta Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania 

 
za    -      29 

      przeciw    -      0 
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      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/305/19  

 
zmieniającą uchwałę w sprawie zaliczenia ulic: Olimpijskiej, 

Wacława   Kłoczkowskiego, Alfonsa Flisykowskiego, Granitowej, 
Perłowej, Kadmowej, Józefa Unruga, Człuchowskiej, Stanisława 

Dąbka, Morenowe Wzgórze, Królewskie Wzgórze, Jana Karskiego i 
Księdza Józefa Tischnera do kategorii dróg gminnych 

z dnia 26 września 2019 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 
 

12) w sprawie ustanowienia Nagrody Miasta Gdańska dla Młodych 
Twórców  
       w Dziedzinie Kultury (druk 312); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach komisji. 
 
Komisja wiodąca: Komisja Kultury i Promocji - opinia pozytywna 
 

CELINA ZBOROMIRSKA, Zastępca Dyrektora Biura Prezydenta ds. 
Kultury 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania 

 
za    -      28 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/306/19  

 
w sprawie ustanowienia Nagrody Miasta Gdańska dla Młodych 
Twórców  

       w Dziedzinie Kultury 
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z dnia 26 września 2019 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 
 

13) w sprawie upoważnienia Pana Sebastiana Zomkowskiego -   
Dyrektora Zarządu Transportu Miejskiego w Gdańsku - jednostka 
budżetowa do załatwiania w imieniu Prezydenta Miasta Gdańska 
indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej w zakresie 
transportu drogowego (druk 306); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach komisji 
 
Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej - opinia pozytywna 

 
 

PIOTR KOWALCZUK, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
Przystąpiono do głosowania 

 
za    -      31 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/307/19  

 
w sprawie upoważnienia Pana Sebastiana Zomkowskiego -   

Dyrektora Zarządu Transportu Miejskiego w Gdańsku - jednostka 
budżetowa do załatwiania w imieniu Prezydenta Miasta Gdańska 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej w zakresie 
transportu drogowego 

 
 

z dnia 26 września 2019 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 
 
14)w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska 



33 
 

działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego 
Spółka z o.o. (druk 302); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach komisji. 
 
 Komisja wiodąca: Polityki Gospodarczej i Morskiej - opinia pozytywna 
 
PIOTR KOWALCZUK, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania 

 
za    -      31 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/308/19  

 
w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej 
pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o. 

 
z dnia 26 września 2019 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 

 
15) w sprawie  sprostowania błędu w tekście jednolitym uchwały 
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach 
publicznych na terenie Miasta Gdańska, ustalenia stawek opłat za 
postój pojazdów samochodowych w tej strefie oraz ustalenia 
sposobu pobierania opłat (druk 327); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała, że Komisja nie opiniowała druku, ponieważ wpłynął 
on na krótko przed sesją RMG. 
 
PIOTR KOWALCZUK, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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DAWID KRUPEJ, Radny Miasta Gdańska 
Stwierdził, że według niego i mieszkańców uchwała ta sama w sobie 
jest błędem i wyraził nadzieję, że w niedługim czasie zostanie 
przywrócona normalność w mieście Gdańsku jeśli chodzi o 
parkowanie. 
 
MATEUSZ SKARBEK, Radny Miasta Gdańska 
Nie zgodził się z opinią przedmówcy i stwierdził, że jest wielu 
mieszkańców którzy popierają politykę miasta w kwestii płatnego 
parkowania. 
 
KRYSTIAN KŁOS, Radny Miasta Gdańska 
Zgodził się z radnym Mateuszem Skarbkiem, że mieszkańcy 
popierają politykę parkingową miasta. Zwrócił uwagę, że kolejne 
Rady Dzielnic występują z wnioskiem do Prezydenta o włączenie ich 
dzielnic do strefy płatnego parkowania. 
 
KAROL RABENDA, Radny Miasta Gdańska 
Przypomniał, że Rada Miasta Gdańska właśnie odrzuciła projekt 
FRAG-u, który zakładał ograniczenie ruchu samochodowego. 
 
Przystąpiono do głosowania 

 
za    -      22 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      10 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/309/19  

 
w sprawie  sprostowania błędu w tekście jednolitym uchwały 
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach 

publicznych na terenie Miasta Gdańska, ustalenia stawek opłat za 
postój pojazdów samochodowych w tej strefie oraz ustalenia 

sposobu pobierania opłat 
 

z dnia 26 września 2019 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu 
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16)  w sprawie przyjęcia Szczegółowego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Miasta Gdańska na rok 2020 (druk 314); 

 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach komisji. 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej - opinia pozytywna 
 

IZABELA CHORZELSKA, Zastępca Dyrektora Wydziału  
Rozwoju Społecznego 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
BEATA DUNAJEWSKA, Radna Miasta Gdańska 
Uzupełniła wypowiedź przedmówczyni, dodając, że w ramach tego 
programu znalazły się fundusze na dofinansowanie remontu 
budynku po dawnym sklepie, w którym będzie prowadzona 
Biblioteka oraz działania z zakresu profilaktyki. 
 
Przystąpiono do głosowania 
 

za    -      31 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/310/19  

 
w sprawie przyjęcia Szczegółowego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Miasta Gdańska na rok 2020 

 
z dnia 26 września 2019 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu 

 
17) w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność 
Centrum Integracji Społecznej w Gdańsku w 2020 roku (druk 303); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
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Poinformowała o następujących opiniach komisji. 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej - opinia pozytywna 
 

 
IZABELA CHORZELSKA, Zastępca Dyrektora Wydziału  
Rozwoju Społecznego 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
Przystąpiono do głosowania 

 
za    -      30 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/311/19  

 
 

w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność 
Centrum Integracji Społecznej w Gdańsku w 2020 roku 

 
z dnia 26 września 2019 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu 

 
 

18)w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z 
wychowanie przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem 
przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 
którym kończą 6 lat  w prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska 
publicznych przedszkolach (druk 283); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Poinformowała o następujących opiniach komisji. 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Strategii i Budżetu - opinia pozytywna 
      Komisja Edukacji – opinia pozytywna  
 

Piotr Kowalczuk, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Przystąpiono do głosowania 
 

za    -      32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/312/19  

 
 
w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowanie 
przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do 

końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat  
w prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska publicznych 

przedszkolach 
 

z dnia 26 września 2019 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu 
 
19) w sprawie rozpatrzenia  wniosku w interesie publicznym 
złożonym przez XYZ (druk 319); 
 
ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania 
 

za    -      30 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      2 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/313/19  

 
w sprawie rozpatrzenia  wniosku w interesie publicznym złożonym 

przez XYZ 
 

z dnia 26 września 2019 r. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 
 

19) w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością (druk 
320);  

 
 ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania 
 

 
za    -      32 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/314/19  

 
w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością 

 
z dnia 26 września 2019 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu 

 
20) w sprawie przekazania wniosku według właściwości  (druk 321);  
 
ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania 

 
za    -      32 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/315/19  

 
w sprawie przekazania wniosku według właściwości   

 
z dnia 26 września 2019 r. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu 

 
21) w sprawie rozpatrzenia wniosku w przedmiocie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu Prezydent Miasta Gdańska (druk 322); 
 
 

ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania 
 

za    -      30 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      1 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/316/19  

 
w sprawie rozpatrzenia wniosku w przedmiocie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu Prezydent Miasta Gdańska 
 

z dnia 26 września 2019 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu 
 

PIOTR BORAWSKI, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Poinformował o poważnym wypadku autokaru. 
 
 
22) w przedmiocie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Prezydent 

Miasta Gdańska (druk 323); 
 
ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
DAWID KRUPEJ, Radny Miasta Gdańska 
Ponowił apel do służb miejskich aby właściwie nadzorowały BIP 
i dokonywały potrzebnych zmian w terminie. 
 
Przystąpiono do głosowania 
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za    -      32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/317/19  

 
w przedmiocie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Prezydent Miasta 

Gdańska 
 

z dnia 26 września 2019 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu 
 

 
23)w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością (druk 

324); 
 

ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania 

 
za    -      32 

      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/318/19  

 
w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością 

 
z dnia 26 września 2019 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu 

 
24)w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością (druk 
325); 
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ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania 
 

za    -      32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XIV/319/19  

 
w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością 

 
z dnia 26 września 2019 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu 

 
PUNKT 7 

 
WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 

 
Agnieszka Owczarczak, Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Przypomniała o koncercie „Muzyka w Nowym Ratuszu”. 
Zamknęła obrady sesji Rady Miasta Gdańska. 
 
Obrady zakończono o godzinie 13:49. 

 
Przewodnicząca 

Rady Miasta Gdańska 

 
 

Agnieszka Owczarczak 
 
Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
 
 
Inspektor BRMG  
Magdalena Garbowska 
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